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PROTOKÓŁ NR XVIII/2016 

 z XVIII  sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 23 września 2016 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

- 10
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych:    15 

Obecnych na sesji:      15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Ryszard Dziadak   - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

10. Karol Sakowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Maria Smolarek   - Członek  Komisji Rewizyjnej 

12. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Bronisław Światły  - Członek Komisji OZKiS 

14.  Jan Tronina    - Członek Komisji Rewizyjnej 

15.  Zbigniew Wołowiec  - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Leszek Wójcik   - Sołtyts wsi Broników 

5. Barbara Żołędziewska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6. Aneta Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

7. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

8. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

9. Marek Serweta   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

10. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 
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11. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

12.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

13.  Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

14.  Stanisław Grajoszek   - Sołtys wsi Kamion 

15. Tadeusz Ignasiak   - Sołtys wsi Mierzyce 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XVII  sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wierzchlas                 

za I półrocze 2016 r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2016 r., 

b) udzielenia  pomocy finansowej   Powiatowi   Wieluńskiemu  przy realizacji 

zadań w ramach  Inicjatyw Samorządowych na przebudowę  drogi powiatowej 

nr 4519 E Kamionka-Jajczaki do  drogi nr 4523 E wraz z kanalizacją 

deszczową, 

c) udzielenia  pomocy finansowej   Powiatowi   Wieluńskiemu  przy realizacji 

zadań  w ramach  Inicjatyw Samorządowych na przebudowę  drogi powiatowej 

nr 4527 E Krzeczów – Ożegów w miejscowości Broników  warz z kanalizacją 

deszczową. 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Panie radne i Panów 

radnych, Panią sołtys i Panów sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy, 

Wójta,  Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi kworum, przy którym, może obradować i podejmować 

uchwały Rada Gminy. 
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Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego porządku. 

Nie  było więcej uwag ani zmian w związku z tym Przewodniczący poddał  

projekt porządku wraz z dodatkowymi propozycjami pod głosowanie i przyjęty 

został jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3  

 

Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 23 czerwca 2016 r. do dnia  23 września 2016 r., które  stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do wiadomości. 
 

 
 

 

 

Punkt 5 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 

I półrocze 2016 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji i radni 

zapoznali się z tematem, następnie poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy 
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Barbarę Puczkowską  o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi Zespół Zamiejscowy w Sieradzu Nr IV/185/2016 z dnia 15 września 

2016 r. w sprawie opinii dotyczącej informacji o przebiegu wykonania 

przedłożonej przez Wójta Gminy Wierzchlas za I półrocze 2015 roku. 

Radni zapoznali się odczytaną opinii, nie mieli uwag do przestawionej 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za I półrocze 

2016 r.. Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższą informację  

i przyjęta została jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

Załącznik do protokołu nr 3. 

 

 

Punkt 6 

  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2016 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Skarbnik Gminy 

Teresę Nowak o wprowadzenie do tematu. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak poinformowała, ze projekt uchwały 

szczegółowo omówiony był na posiedzeniach Komisji od tej pory nie zostały 

dokonane żadne zmiany jeśli jednak sa pytanie odnośnie przedstawionego 

projektu uchwały  to  bardzo proszę o pytania. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały Nr 

XVIII/136/2016 w spawie zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2016r.  

Następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.            

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
 

b) udzielenia  pomocy finansowej   Powiatowi   Wieluńskiemu  przy 

realizacji zadań w ramach  Inicjatyw Samorządowych na przebudowę  

drogi powiatowej nr 4519 E Kamionka-Jajczaki do  drogi nr 4523 E wraz              

z kanalizacją deszczową, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat  bardzo szczegółowo 

omawiany był na posiedzeniach Komisji. Radni otrzymali projekt uchwały nie 

zgłaszali uwag w związku z tym  Przewodniczący poddał pod głosowanie 

projekt uchwały Nr XVIII/137/2016 w/w sprawie. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

 



5 
 

 

c) udzielenia  pomocy finansowej   Powiatowi   Wieluńskiemu  przy 

realizacji zadań  w ramach  Inicjatyw Samorządowych na przebudowę  

drogi powiatowej nr 4527 E Krzeczów – Ożegów w miejscowości Broników  

wraz z kanalizacją deszczową. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat  bardzo szczegółowo 

omawiany był na posiedzeniach Komisji. Radni otrzymali projekt uchwały nie 

zgłaszali uwag w związku z tym  Przewodniczący poddał pod głosowanie 

projekt uchwały Nr XVIII/138/2016 w/w sprawie. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Punkt  7 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

1. Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk serdecznie podziękował  

organizatorom tegorocznych Dożynek Gminnych, które odbyły się w Łaszewie. 

Podziękowania złożył na ręce radnego z Łaszewa Marcina Kowalczyka, było 

pięknie, wspaniale i wszyscy świetnie się bawili oby przyszłoroczne również się 

udały.  

Radny Marcin Kowalczyk, podziękował  w imieniu organizatorów. 

 

2. Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że złożone 

zostały do Rady Gminy Wierzchlas wnioski, które rozpatrywane były na 

posiedzeniach poszczególnych Komisji i tak:  

a) wniosek w sprawie dofinansowanie do VI Powiatowego Dnia Walki 

z Rakiem. 

Radni na swoich posiedzeniach Komisji postanowili dofinansować w/w 

przedsięwzięcie kwotą 1.000 zł. nie było żadnych uwag ani innych propozycji w  

tej sprawie. 

Załącznik do protokołu nr 4 
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b) wniosek w sprawie dofinansowanie dla Policji przy realizacji projektu 

„Wyrwani z niewoli” radni jednogłośnie wyrazili zgodę na przekazanie 500 zł 

na realizację przedmiotowego zadania. 

Załącznik do protokołu nr 5 

 
 

c) zakup biletów dla dzieci  dojeżdżających do Przedszkola w Kraszkowicach                    

z Krzeczowa, Bronikowa i Kochlewa,  które nie spełniają  obowiązku szkolnego 

przygotowania rocznego. Rada Gminy wyraziła zgodę na zakup biletów 

miesięcznych dla dzieci uczęszczających do przedszkola. Koszt miesięczny 

zadania to  kwota 900 zł. 

Załącznik do protokołu nr 6 

 

d)  sfinansowanie zajęć z arteterapii dla dzieci niepełnosprawnych z Mierzyc 

radni byli jednomyślni odnośnie wysokości i formy realizacji zadania. Na 

powyższe zadanie ra Załącznik do protokołu nr 6 

Załącznik do protokołu nr 7 

 

e) wniosek odnośnie mieszkańców ul. Słonecznej w Wierzchlesie w sprawie 

zamontowania progów zwalniających. Wniosek podpisany został prawie przez 

wszystkich mieszkańców. 

Radni zapoznali się z treścią pisma mieszkańców.   

Wójt wyjaśnił, że wniosek przekazany zostanie do konsultacji mieszkańców, 

aby mogli wypowiedzieć się w przedmiotowej sprawie  podczas zebrań 

wiejskich.  

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że jeśli istnieje taka potrzeba to 

również powinni wypowiadać się mieszkańcy innych miejscowości w temacie 

bezpieczeństwa. Przewodniczący zwrócił uwagę, że takie progi  spowalniające 

mają  rację bytu w pobliżu naszych szkół  np. koło szkoły w Łaszewie, gdzie 

bardzo zasadne byłoby zamontowanie takiego progu.  

Marek Serweta sołtys wsi Wierzchlas B  zaproponował, aby  lepiej zamontować 

fotoradary które są demontowane z innych dróg.  

Wniosek stanowi załącznik do protokołu nr 8 

 

3. Radny Zbigniew Wołowiec – podziękował serdecznie  Panu Wójtowi                 

w imieniu mieszkańców miejscowości  Jajaczak za wykonanie drogi. 
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4. Radny Karol Sakowski – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, szanowna 

Rado chciałem wystąpić z formalnym wnioskiem, aby Urząd Gminy Wierzchlas  

wystąpił w imieniu Rady Gminy Wierzchlas do Burmistrza Wielunia i Rady 

Miejskiej w Wieluniu o możliwość przedłużenia linii komunikacji podmiejskiej. 

Komunikacja podmiejska kilkanaście lat temu funkcjonowała w Wierzchlesie                

i obecnie zasadne byłoby wydłużenie linii, która dochodzi do Rudy i jest to 

kwestia  przedłużenia ok. 5 km do miejscowości Wierzchlas. 

5. Radna Ilona Kucharczyk Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka 

Rado chciałam złożyć wniosek o przycięcie gałęzi na łuku drogi wojewódzkiej 

niedaleko Ośrodka Zdrowia a naprzeciwko posesji państwa Niewiadomych.   

 

 

Punkt 8 

 

Zakończenie obrad XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął  XVIII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Obrady zakończono o godzinie 10
30

. 

 
 

 

 


